

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية لبنك المشرق (شركة مساهمة عامة)

يتشرف مجلس إدارة بنك المشرق (ش.م.ع) "البنك" بدعوة السادة المساهمين لحضور إجتماع الجمعية العمومية السنوية الذى سيعقد إلكترونياً /المشاركة عن بعد في يوم الأربعاء الموافق ٢٠ أبريل ٢٠٢٢ وذلك في تمام الساعة الواحدة (١٠٠٢ من المربع الاجتماع) للنظر في جدول الأعمال التالي. وسوف يتم ارسال الرابط لحضور الاجتماع بالبريد الالكتروني ورسائل نصية للمساهمين وفقا للبيانات المتوافرة في سجل المساهمين الوارد من سوق دبي المالي.

جدول الأعمال:

- أ. قرارات عادية
- ١- سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط البنك ومركزه المالي عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣١ و التصديق عليه.
 - ٢- سماع تقرير مدقق الحسابات للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣١ و التصديق عليه.
 - ٣- مناقشة ميزانية البنك وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣ والتصديق عليهما.
 - ٤- الموافقة على تعيين عضو لجنة الرقابة الشرعية الداخلية الدكتور محمد قراط.
- ٥- الإحاطة بالتقرير الشرعي السنوي للنافذة الإسلامية للبنك الصادر عن لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لعام ٢٠٢١.
 - ٦- الإحاطة على مبلغ الزكاة للنافذة الإسلامية للبنك لعام ٢٠٢١.
- ٧- النظرية مقترحات مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية بمقدار واحد درهم اماراتي للسهم الواحد (بواقع ١٠٪ من رأس المال المدفوع) بقيمة إجمالية وقدرها ٢٠٠،٦٠٩،٨٣٠ درهم عن المسنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/ /٢٠٢١.
 - ٨- الموافقة على مقترح بشأن مكافأة أعضاء مجلس الإدارة.
 - ٩- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسئولية عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣١.
 - ١٠ إبراء ذمة مدققي الحسابات من المسئولية عن السنة المالية المنتهية في ١٠٢١/١٢/٣١.

- ١١ تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية ٢٠٢٢ وتحديد بدل أتعابهم.
- ۱۲ تعيين ممثلين عن المساهمين وتحديد أتعابهم وفقا لمتطلبات البند (٤) من المادة رقم (٤٠) من دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة الصادر بموجب قراررئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٦/ ر.م) لسنة ٢٠٢٠ بصيغته المعدلة بقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٦/ ر.م) لسنة ٢٠٢٢.
 - ب. القرارات الخاصة:
 - * الموافقة على إصدار سندات تقليدية بمبلغ أقصاه ١،٠٠٠،٠٠٠، دولار أمريكي لأغراض تنظيمية لرأس المال لأغراض تعزيز نسبة كفاية رأس المال للمجموعة (ينبغي أن تتضمن الأوراق المائية لرأس المال الشروط والأحكام التي يتطلبها مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، بما في ذلك، فيما يتعلق بالأدوات الإضافية للشق الأول من رأس المال، الخصائص التالية: سندات الدين الثانوية وحالات عدم دفع الكوبون وعدم الصلاحية وخفض قيمة المخصصات).

ملاحظات

رقم المستثمر:

تحريراً في :

7.77///

- ا ـ بناء على توجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع، على مساهمي البنك الذين سيحضرون الاجتماع عن بعد تسجيل الحضور للتمكن من التصويت على بنود الجمعية العمومية إلكترونياً ك. يفتح التسجيل المناسطة ١٠٠٠ ظهرا من يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٠ قبل أربع ايام من إجتماع الجمعية العمومية، ويتم إغلاق التسجيل الالكتروني التالي يقتح المالات التسجيل الالكتروني التالي التحتروني التالي المناسطة ١٠٠٠ فقر امن يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٠ قبل أربع ايام من إجتماع الجمعية العمومية، ويتم إغلاق التسجيل على التحتروني التالي التحتروني التحتروني التالي التحتروني التحروني التحتروني التحتروني التحتروني التحتروني التحتروني التحترون
- ٢- يجوز لن له حق حضور الجمعية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزا بهذه الصفة على أكثر من ٥٪(خمسة بالمائة) من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانونا، على أن يتم مراعاة الإشتراطات الواردة بالبندين ١ و ٢ من المادة رقم (٤٠) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة الأوراق المالية والسلع رقم (٢/ر.م) لسنة ٢٠٠٠ بشأن اعتماد دليل حوكمة شركات المساهمة العامة بحيث يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة هو التوقيع المعتمد من / لدى الكاتب العدل، غرفة تجارة أو دائرة التنمية الإقتصادية في الدولة، بنك أو شركة مرخصة في الدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منها، أو أية جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق.
- ٣- يجوز لأي شخص اعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين علي ادارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للبنك، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
- ٤- يمكن للمساهمين تعيين اي من السادة التالية أسماءهم وفقا لمتطلبات البند (٤) من المادة رقم (٤٠) من دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة الصادر بموجب القرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٢/٢م) لسنة ٢٠٢٠ بصيغته المعدلة بقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (٦/ ر.م) لسنة ٢٠٢٢، السيد/المحامي/علي عوض. هاتف رقم، ١٧٤٥٣٥٥ -٥٦ بريد الكتروني: a.awad@tamimi.com
 - السيد/المحامي/ دلموك محمد دلموك هاتف رقم: ٦٤٥٥٨٠٠-٥٠٠ بريد الكتروني: dmd@dalmook.ae

عدد الأسهم:

التوقيع :

- 0- يحق لمالك الأسهم المسجلة يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٢/٠٤/١ (قبل يوم واحد من الاجتماع) الحضور والتصويت في إجتماع الجمعية العمومية . أما المساهمون الذين تظهر أسمائهم في سجل أسهم في يوم السبت (٢٠٢٠-(٢٠٢٠) "اليوم العاشر من الإجتماع" فهم الذين يستحقون الأرباح النقدية عن السنة المنتهية في ٢١ ديسمير ٢٠٢١.
 - ٦- القرار الخاص هو القرار الصادر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن ثلاثة أرباع الأسهم المثلة في إجتماع الجمعية العمومية للشركة المساهمة العامة.
- ٧- لا يكون انعقاد اجتماع الجمعية العمومية صحيحًا إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لايقل عن ٥٠٪ من رأس مال الشركة، وإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول، فسيتم الاجتماع الثاني في يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٤/ ٢٠٢٢ في نفس الزمان والمكان وتكون التوكيلات الصادرة للاجتماع الأول سارية المفعول للتمثيل بالاجتماع الثاني، ويعتبر الإجتماع الثاني صحيحًا إذا حضره مساهم واحد على الأقل.
 - ٨- على السادة المساهمين تحديث بيانات الاتصال الخاصة بهم لدى سوق دبي المالي لضمان التواصل و تزويدهم بالروابط الخاصة بحضور الإجتماع، واستلام الأرباح إن وجدت.
 - ٩- يمكن للمساهمين الاطلاع على البيانات المالية الموحدة للبنك وتقرير الحوكمة عبر زيارة الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي www.dfm.ae

بأمر رئيس مجلس الإدارة	١٠- يمكن للمساهمين الإطلاع على دليل حقوق المستثمرين على موقع الهيئة الرسمي: https://www.sca.gov.ae/en/services/minority-investor-protection.aspx
	توكيـــــل
	نا / نحن :
	ﺌﺴﺎﻫﻢ / اﺋﺴﺎﻫﻤﻴﻦ ﻓﻴّ ﺑﻨﻚ اﺋﺸﺮﻕ (ﺷﺮﻛﺔ ﻣﺴﺎﻫﻤﺔ ﻋﺎﻣﺔ) ، اﻟﻤﻮﻗﻊ / اﻟﻤﻮﻗﻌﻴﻦ أﺩﻧﺎﻩ ﺃﻋﻴﻦ / ﻧﻌﻴﻦ ﺑﻤﻮﺟﺐ ﻫﺬا اﻟﺘﻮﻛﻴﻞ :
	ن سید/۱نسیدة :
بعاء الموافق ٢٠ إبريل ٢٠٢٢ تمام الساعة	ركيلاً عني/عنا وأفوضه / نفوضه بأن يصوت بإسمي / باسمنا وبالنيابة عني/عنافيّ اجتماع الجمعية العمومية والذي سيعقدفيّ تمام الساعة ١١ من صباح يوم الأر
	1 ** \$51.4.5 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$ 1 \$



INVITATION TO ATTEND THE ANNUAL GENERAL ASSEMBLY MEETING OF MASHREQBANK P.S.C. (A PUBLIC SHAREHOLDING COMPANY)

The Board of Directors of Mashreqbank psc ("the Bank" has the honor to invite the shareholders to attend the annual general assembly meeting which shall be held electronically/remotely on Wednesday, 20th April, 2022 at 1.00 pm ("Meeting") to consider the following agenda. The Meeting link will be sent by e-mail and by text messages to the shareholders contact details as available in the shareholders register/book received by the Bank from the Dubai Financial Market.

Meeting Agenda:

Ordinary Resolutions:

- Hearing and approving the Board of Director's report on Bank's activities and its financial position of the fiscal year ending 31 December 2021; 1.
- Hearing and approving the Auditor's Report of the fiscal year ending 31 December 2021;
- Discussing and approving the Bank's Consolidated Balance Sheet and Profit and Loss Account for the fiscal year ending 31 December 2021;
- Approval of the appointment of Internal Shari'ah Supervision Committee Member Dr. Mohamed Karrat. 4.
- 5. Noting of the Annual Shari'ah Report for the Islamic Window of the Bank by Internal Shari'ah Supervision Committee for the Year 2021;
- 6. Noting on the amount of Zakat for the Islamic Window of the Bank for the Year 2021
- To consider the recommendation of Board of Directors concerning a cash dividend distribution of AED 1 per share (at 10% of the paid-up capital) aggregating to an amount of AED 200,609,830 for the fiscal year ended 31/12/2021
- To approve the proposal of the remuneration of the Board of Directors.
- To discharge the Board of Directors members from their responsibility for the financial year ending 31 December 2021;
- To discharge the External Auditors from their responsibility for the financial year ending 31 December 2021;
- To appoint the External Auditors for the year 2022 and determine their professional fees.
- To appoint representatives of shareholders and determining their fees in accordance with the requirements of Item (4) of Article No. (40) of the Public Shareholding Company Governance issued by the Authority's Board Chairman Decision No. (3 / R.M) of 2020 as amended by Authority's Board Chairman Decision No. (6 / R.M) of 2022.

Special Resolutions:

Approval for issuance of conventional bonds up to an amount of U.S.\$ 1,000,000,000 for regulatory capital purposes for the purposes of strengthening the Group's capital adequacy ratio (the capital securities shall include the terms and conditions required by the UAE Central Bank, including, in relation to additional tier 1 capital instruments, the following features: subordination; coupon non-payment events; and non-viability and write-down provisions).

Notes:

- According to the directives of the Securities and Commodities Authority, the shareholders of the Bank who will attend the meeting must register the attendance to be able to vote on the General Assembly agenda items electronically. Registration opens at 1.00 pm on 16/04/2022, 4 days before the General Assembly Meeting, and registration closes at 1.00 pm on Wednesday, 20/04/2022, the day of the Meeting. Hence, for online registration, please visit the following website: www.smartagm.ae.
- Those who have the right to attend the General Assembly Meeting, may delegate their right to whosoever except to the members of the Board or the employees of the Bank, brokerage company or its staff under special written proxy. A proxy holder for a number of shareholders must not hold in this capacity over (5%) five percent of the Bank's capital and shareholder who legally incapacitated and deficient shall be represented by their legal representatives provided that the requirement set out in Clause 1 and 2 of Article No. (40) of the Decision of the Chairman of the Board of Directors of Securities and Commodities Authority No. (3 / R.M) of 2020 regarding Governance Manual for public shareholding companies must be taken into account, so that the signature of the shareholder in the proxy must be approved by the Notary Public, Chamber of Commerce or Economic Department in the UAE, a bank or a company licensed in the UAE provided that the principal has an account with any of them, or any other authorized entity to carry out the authentication works.
- Any corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its board of directors or any similar entity to represent to represent such corporate person in the General Assembly Meeting of the Bank. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation resolution.
- Shareholders can appoint any of the following names in accordance with paragraph (4) of Article (40) of the Corporate Governance Guide issued by Resolution of the Chairman of the SCA No. (3/R.M) of 2020 as amended by Authority's Board Chairman Decision No. (6/R.M) of 2022:

Lawver/ Mr. Ali Awad Lawyer/ Mr. Dalmook Mohammed Dalmook

Mobile: 056-1745335 Mobile No. 050-6455800 Email: a.awad@tamimi.com Email: dmd@dalmook.ae

- The owner of the shares registered as on Tuesday, 19th April 2022 (one day before the Meeting) is entitled to attend and vote in the General Assembly Meeting whereas the shareholders whose names appear in the share register on Saturday, 30/04/2022 (tenth day of the meeting) are entitled to cash dividends for the year ending 31/12/2021.
- The special decision that is issued by a majority vote of the shareholders who own at least three quarters of the shares represented at the company's General Assembly Meeting.
- The General Assembly Meeting is not valid unless attended by shareholders who own or represent at least 50% of the company's capital, and if this quorum is not achieved in the first meeting, the second meeting will be held on Tuesday, 26th April 2022 at the same time and place, the proxies issued shall stand valid for the second meeting, the second meeting is considered convened if attended by at least one shareholder.
- Shareholders should update their contact information details with the Dubai Financial Market to ensure adequate communication with the Bank, to provide them with the meeting attending links, and receiving dividends, if any.
- Shareholders can view the Consolidated Financial Statements of the Bank & Corporate Governance Report by visiting the website of Dubai Financial Market at www.dfm.ae.
- Shareholders can view Guide to the Shareholder Rights on the Authority's official website https://www.sca.gov.ae/en/services/minority-investor-protection.aspx BY THE ORDER OF THE CHAIRMAN OF THE BOARD

Proxy	
I / we:	
The undersigned shareholder o	f Mashreqbank P.S.C. hereby appoint by virtue of this proxy
Mr. / Mrs.:	
To represent me and vote on my or any adjourned meeting, there	behalf in the General Assembly meeting which will be held via e-participation on Wednesday, 20th April, 2022 at 1.00 pm efore.
Proxy-Holder Mobile number:	
Investor No.:	
No. of Shares:	
Date: / / 2022	Signature: